
PROTOKÓŁ NR 33/13 

POSIEDZENIA KOMSJI STRATEGII ROZWOJU, PROMOCJI 

I WSPÓŁPRACY Z ZAGRANICĄ SEJMIKU WOJEWÓDZTWA 

ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

W DNIU 23 PAŹDZIERNIKA 2013 ROKU 
 

 

Obrady Komisji prowadził Grzegorz Gałuszka – Przewodniczący Komisji Strategii 

Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  

z załączonymi listami obecności (załączniki nr 1, 2 do protokołu). 

 

Rozpoczęcie o godz. 13.00.    

Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem na posiedzenie. (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Informacja o kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa na lata 2013-

2028. 

2. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za I półrocze 

2013r.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rezygnacji z nabycia przez Samorząd 

Województwa Świętokrzyskiego 200 akcji imiennych Świętokrzyskiej Agencji Rozwoju 

Regionu S.A. 

4. Przyjęcie informacji: Promocja turystyczna Województwa Świętokrzyskiego w I półroczu 

2013 r. 

5. Informacja na temat przebiegu prac nad aktualizacją Regionalnej Strategii Innowacji. 

6. Informacja na temat stanu prac nad Umową Partnerstwa oraz Kontraktem Terytorialnym. 

7. Przygotowanie Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach do zimowego 

utrzymania dróg wojewódzkich w II połowie 2013r. 

8. Sprawozdanie ze stanu realizacji Projektu „e-świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury 

Informatycznej JST”. 

9. Sprawy różne. 

 

Projekty uchwał stanowią załącznik do protokołu z sesji Sejmiku. 

 

Przebieg posiedzenia 

 

Ad. 1. i 2. 

 

 Informacja o kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa na lata 

2013-2028. 

 Informacja o przebiegu wykonania budżetu Województwa Świętokrzyskiego za 

I półrocze 2013r.  

 

Katarzyna Ziółkowska – Zastępca Dyrektora Departamentu Budżetu i Finansów 
przeprowadziła prezentację multimedialną zgodną z przekazanymi wcześniej materiałami. 

 



W dyskusji uczestniczyli: Mieczysław Gębski, Katarzyna Ziółkowska. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowanie pozytywnie przy trzech głosach za i dwóch 

wstrzymujących. Opinie Nr 67/13 i 68/13 stanowią załączniki nr 4 i 5 do protokołu.  

 

Ad. 3. 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rezygnacji z nabycia przez Samorząd 

Województwa Świętokrzyskiego 200 akcji imiennych Świętokrzyskiej Agencji Rozwoju 

Regionu S.A. 

 

Jolanta Zwierzchowska – Z-ca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej 
zreferowała projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. Opinia Nr 69/13 stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 4. 

 

Promocja turystyczna Województwa Świętokrzyskiego w I półroczu 2013 r. (załącznik nr 7 

do protokołu) 

 

Jacek Kowalczyk – Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu 

i Turystyki zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. Podkreślił, że działania 

promocyjne spełniają oczekiwania i stale przybywa nam turystów. 

Przedsiębiorcy zainwestowali około 300 milionów zł w turystykę, więc teraz nie można 

zostawić ich bez dobrej promocji. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad. 5. 

 

Informacja na temat przebiegu prac nad aktualizacją Regionalnej Strategii Innowacji. 

(załącznik nr 8 do protokołu) 

 

Aleksandra Woźniak – Kierownik Biura Innowacji oraz Grzegorz Wolszczak – 

Konsultant z Banku Światowego zreferowali temat zgodnie z dostarczonym na posiedzenie 

materiałem. 

 

W dyskusji uczestniczyli: Jan Maćkowiak, Lech Janiszewski, Aleksandra Woźniak, 

Ryszard Nosowicz, Grzegorz Gałuszka, Mieczysław Gębski, Kazimierz Kotowski, 

Włodzimierz Stępień. 

 

Jan Maćkowiak – Członek Zarządu Województwa uznał, że Bank Światowy jest bardzo 

dobrym partnerem, będzie na bieżąco oceniał naszą pracę. Utrudnieniem są niedomknięte 

dokumenty krajowe, które ostatecznie wszystko by precyzowały. 

 



Radni chcieliby być informowani bardziej szczegółowo o przebiegu i kierunkach prac, 

ponadto chcieliby wiedzieć, kiedy odbywają się spotkania. Uznali, że uczelnie powinny wziąć 

udział we współpracy, ubolewają nad tym, że nadal nie ma kierunków zamawianych, uczelnie 

nie są jeszcze do tego przygotowane. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad. 6. 

 

Informacja na temat stanu prac nad Umową Partnerstwa oraz Kontraktem Terytorialnym 

(załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Tomasz Janusz – Z-ca Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej zreferował temat 

zgodnie z załączonym materiałem. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad. 7. 

 

Przygotowanie Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach do zimowego 

utrzymania dróg wojewódzkich w II połowie 2013r. (załącznik nr 10 do protokołu) 

 

Dariusz Urbanowski – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 
zreferował temat zgonie z załączonym materiałem. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad. 8. 

 

Sprawozdanie ze stanu realizacji Projektu „e-świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury 

Informatycznej JST”. (załącznik nr 11 do protokołu) 

 

Andrzej Sztokfisz – Z-ca Dyrektora Biura Społeczeństwa Informacyjnego zreferował 

temat zgonie z załączonym materiałem. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

Ad. 9. 

 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Zarządu Głównego Stowarzyszenia ERWIN – dr Grair Magakian 
zwrócił się do Marszałka Adama Jarubasa z prośbą o umożliwienie przedstawienia wyników 

badań przeprowadzonych zarówno po stronie Ściany Wschodniej, jak i Ukrainy Zachodniej 



mających na celu wsparcie obywatelskiego i samorządowego wymiaru polskiej polityki 

zagranicznej w 2013 roku.  Badanie odbyło się na zlecenie Ministerstwa Spraw 

Zagranicznych. Pismo stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uzyskał zgodę na przeprowadzenie takiej prezentacji na posiedzeniu Komisji Strategii 

Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 

Przeprowadził prezentację multimedialną wraz z udzieleniem szczegółowych informacji. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.20. 

 

Protokół sporządziła 

Daria Biskup-Kozik 

 

 

Przewodniczący Komisji  

 

 

                Grzegorz Gałuszka 

 


